



九龍會  
Kowloon Club

93 Toa Payoh Central, #05-02 Toa Payoh Central  
Community Building, S 319194. Tel: 6440 9237  
Fax: 6348 4020 Email: [info@kowloonclub.org.sg](mailto:info@kowloonclub.org.sg)

## 九龍會慶祝 25 週年會員特別優惠 Special membership offer in celebration of Kowloon Club's 25<sup>th</sup> Anniversary

九龍會慶祝將於 2015 年到來的 25 週年會慶，推出特別優惠：凡會員期限到期或已過期的會員，以 S\$50 元優惠價將會員續期至 2020 年 12 月 31 日（正常價每年 S\$35 元）。未到期的會員可在期限到期時以同樣 S\$50 元優惠價將會員繼期至 2020 年 12 月 31 日。

新會員同樣享有優惠價 S\$70 入會，會藉有效期至 2020 年 12 月 31 日。  
任何查詢，請電郵 [info@kowloonclub.org.sg](mailto:info@kowloonclub.org.sg) or 電 64409237。

It will be the 25th Anniversary of Kowloon Club in 2015. To celebrate this, the Club will have a special offer to those whose memberships are expiring, including those memberships which had expired: from now, only need to pay S\$50 to renew their memberships and their memberships will valid until 31 Dec., 2020 (normal rate is S\$35 per year). Those whose memberships are still valid can renew their memberships when they are due to the same special rate of S\$50 and valid until 31 December 2020.

New membership also comes with a special offer. With a joining fee of S\$70, a new membership enjoys a validity until 31 December 2020.

Any inquiry, please email [info@kowloonclub.org.sg](mailto:info@kowloonclub.org.sg) or call 64409237.

